

RV ROOF CLEANER

NETTOYANT POUR TOIT DE VR



MAGIC-BOSS™ RV ROOF CLEANER is a product especially formulated to thoroughly clean roof membranes. It cleans without damaging the roof membrane. It completely removes residue from previous treatment and encrusted dirt. Once cleaned, the roof membrane must be treated with **MAGIC-BOSS™ RUBBER ROOF TREATMENT** or **MAGIC-BOSS™ VINYL ROOF & AWNING TREATMENT WITH UV BARRIER**.

DIRECTION FOR USE: 1- Rinse loose dust off roof. 2- Begin cleaning at front of vehicle and work toward the rear. 3- Spray **MAGIC-BOSS™ RV ROOF CLEANER** on a 1 m² (10 sq. ft.) section. 4- Use a soft wet brush to activate cleaner and loosen dirt and limestone. 5- Rinse each cleaned section and the sides of vehicle. **DO NOT ALLOW TO DRY BEFORE RINSING.** Allow roof to dry (4 hours) before walking on it. To reduce roof limestone that causes ugly black streaks, make regular RV cleaning easier, prevent roof deterioration and protect it against UV rays, treat cleaned roof with **MAGIC-BOSS™ RUBBER ROOF TREATMENT** or **MAGIC-BOSS™ VINYL ROOF & AWNING TREATMENT WITH UV BARRIER**.

LIMITED WARRANTY: The manufacturer limits its responsibility to the refund of the product purchase price only. **STORAGE:** KEEP FROM FREEZING.

MAGIC-BOSS^{MC} NETTOYANT POUR TOIT DE VR est un produit spécialement formulé pour nettoyer en profondeur les membranes de toits. Il nettoie sans endommager la membrane de toit. Il enlève complètement les résidus du traitement précédent et les saletés incrustées. Une fois nettoyée, la membrane de toit doit être traitée avec **MAGIC-BOSS^{MC} TRAITEMENT DE TOIT DE CAOUTCHOUC** ou **MAGIC-BOSS^{MC} TRAITEMENT DE TOIT DE VINYLE & AUVENT AVEC ÉCRAN UV**.

MODE D'EMPLOI: 1- Rincer la poussière non-incrustée du toit. 2- Commencer à nettoyer le devant du véhicule en allant vers l'arrière. 3- Vaporiser **MAGIC-BOSS^{MC} NETTOYANT POUR TOIT DE VR** sur une surface de 1 m² (10 pi²). 4- Utiliser une brosse douce humide pour activer le nettoyeur et soulever la saleté et le calcaire. 5- Rincer chaque section nettoyée ainsi que les parois du véhicule. **NE PAS LAISSER SÉCHER AVANT DE RINCER.** Laisser sécher (4 heures) avant de marcher sur le toit. Pour réduire les dépôts de calcaire sur le toit responsables des coulisses noires désagréables, faciliter l'entretien régulier du VR, prévenir la détérioration du toit et le protéger contre les rayons UV, traiter le toit nettoyé avec **MAGIC-BOSS^{MC} TRAITEMENT DE TOIT DE CAOUTCHOUC** ou **MAGIC-BOSS^{MC} TRAITEMENT DE TOIT DE VINYLE & AUVENT AVEC ÉCRAN UV**.

GARANTIE LIMITÉE: Le fabricant limite sa responsabilité au remboursement du prix d'achat du produit seulement. **ENTREPOSAGE:** ÉVITER LE GEL.

Contains: Sodium Metasilicate Pentahydrate. Do not ingest. Avoid contact with eyes, may cause eye irritation. Avoid contact with skin or clothing. Handle with care. Keep out of reach of children. **FIRST AID TREATMENT:** If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. **EYES:** Rinse with plenty of water for at least 15 minutes. Occasionally lifting eyelids. **SKIN:** Wash contaminated skin with soap and water.

Contient: Sodium Métasilicate Pentahydrate. Ne pas ingérer. Éviter tout contact avec les yeux, peut provoquer des irritations aux yeux. Éviter tout contact avec la peau ou les vêtements. Manipuler avec soin. Conserver hors de la portée des enfants. **PREMIERS SOINS:** En cas d'ingestion, appeler immédiatement un Centre Anti-Poison ou un médecin. Ne pas faire vomir. **YEUX:** Rincer à l'eau courante pendant au moins 15 minutes. Soulever occasionnellement les paupières. **PEAU:** Laver la peau contaminée à l'eau et au savon.



UPC: 6 28452 10010 1
ALSO AVAILABLE • AUSSI DISPONIBLE:

4L		
 1892 UNIT / BOX 4 / Box • Boîte UPC: 6 28452 40010 2		

BOSSTECHNOLOGY St-Hyacinthe, QC J2R 1E4
 1 800 771-6728

